
Kommunaludvalget

Til: Økonomi- og indenrigsministeren
Børne- og undervisningsministeren

Dato: 12. oktober 2012

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

KOU alm. del

Samrådsspørgsmål C
Ministrene bedes redegøre for regeringens opfattelse af, hvordan kommuner-
ne skal anvende de i KL-aftalen for 2013 afsatte 500 mio. kr. til daginstituti-
onsområdet, idet der tilsyneladende er forskellige opfattelser mellem de to mi-
nistre, når man lytter til børne- og undervisningsministeren i TV2 nyhederne
den 24. september, hvor hun udtaler, at kommunerne SKAL bruge pengene til
flere pædagoger, og økonomi- og indenrigsministerens udtalelser ved samrå-
det i Kommunaludvalget den 4. oktober, hvoraf det fremgik, at kommunerne
ikke nødvendigvis skal bruge alle midlerne til flere pædagoger.
Samtidig bedes ministrene redegøre for, hvilke konsekvenser kommunerne vil
opleve hhv. samlet og enkeltvis, hvis kommunerne ikke lever op til regerin-
gens opfattelse af, hvordan de afsatte 500 mio. kr. skal anvendes.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).

På udvalgets vegne

Liv Holm Andersen
formand
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